
LIONS CLUB BERGSJÖ 
  DISTRICT 101 – M SWEDEN 
  
 
PROTOKOLL 
KLUBBMÖTE NR 9, 2022 - 2023.  
 
Tisdagen den 2 maj 2023, hemma hos Karin, Kvarnvägen 8. 
 
Närvarande: Stig Lindqvist, Dag Hedin, Jan-Erik Åström, Arne Olsson, Karin Wigge,  
Ann-Marie Gustafsson, Birgitta Myrgren. 
 
 
§ 94. Mötet öppnas och godkännande av ärendelistan 
  LP Stig Lindqvist hälsade alla välkomna till verksamhetsårets nionde klubbmöte och 

förklarade det öppnat. Ärendelistan godkändes.  
 
§ 95. Medlemsregistrering 
            7 medlemmar var närvarande, vilket ger 54 % närvaro.  
 
§ 96. Föregående protokoll 
  Protokollet läggs till handlingarna. 

   
§ 97. Presidentens rapport samt inkomna skrivelser  
  Klubben har fått en inbjudan till LC Alftas 50-årsjubileum den 13 maj. Ingen har för 

avsikt att delta, men vi ska uppvakta med en gåva till LCFM. Förslag finns på att 
uppvakta med samma summa som vi fick vid vårt jubileum. 
Beslut: LK Dag kollar upp summan och sätter in den till LCFM. Skickar även ett 
gratulationskort till LC Alfta. 
STIM-avgiften på 414 kr/år är betald. 
Ett utskick via mail är gjort till medlemmarna på vilka klubbar som ingår i de olika 
zonerna i vårt distrikt. För närvarande är det 66 klubbar i distriktet. 
Verksamhetsplanen för nästa verksamhetsår 2023-2024 finns att läsa på distriktets 
hemsida. 
Dag har lagt in en artikel om elverk m.m. som skickades till Ukraina. En insamling som 
startades av en klubb i södra Sverige och gav mycket pengar. Finns att läsa på klubbens 
hemsida, FB och i HT (som läsartext). 

 
§ 98. Kassörens rapport  
  LK Dag meddelade att det finns i AK 50 955 kronor och i KK 10 560 kronor. Intäkter 

från möten tillkommer, Dag skickar mail på hur mycket var och en är skyldig.  
 
§ 99. Rapport från DR 5 och DM i Hedemora 
            Dag, Karin och Birgitta representerade klubben. DR 5 hölls på fredagen, inget speciellt 

utöver det som kommer på DM lördag.  
DM inleddes med parentation. 
Två stipendier delades ut, ett till kultur och ett till funktionsvariationer. 
Bert Sundström, utrikeskorrespondent på SvT i många år, berättade mycket intressant 
och fascinerande om sin tid i Brasilien, Ukraina och Ryssland.  
Till LCIF har skickats en ny ansökan för HOOYO-projektet. Kalkylen är ändrad och 
kostnaderna rejält minskade. Det fattas ca 40 000 kronor som förhoppningsvis ska 
komma in.  
 

 
 
 
 



LIONS CLUB BERGSJÖ 
  DISTRICT 101 – M SWEDEN 
  
 
 
§99.  Fortsättning… 

Verksamhetsplanen för nästa verksamhetsår 2023-2024 baseras på MD:s 
verksamhetsplan, med tillägg för distriktets målsättning. Den antogs, men kan komma 
att ändras om RM beslutar ändring av MD:s version. 

  Ungdomslägret 2026 blir i vårt distrikt, det blir ett läger per år. 
Någon gemensam aktivitet för distriktet är inte planerad.   
Val av funktionärer för 2023-2024: DG Anki Rooslien LC Hedemora,  
1vDG Anna-Lena Bohlin LC Karlstad, 2vDG Frank Poot LC Hällefors.  
Möten som är klara för nästa år: 
DM i Karlstad 20 april 2024, RM i Halmstad 2-5 maj 2024. 
 

§100. Rapport från föreläsning 12 april 
Familjejuristen Örjan Swing pratade om vikten att skriva framtidsfullmakt och att ha ett 
giltigt testamente. Hembygdsföreningen och kyrkans daggrupper var inbjudna, vi var 14 
deltagare. En intressant föreläsning som nog väckte många funderingar hur viktigt detta 
är att ordna.   

 
§101. Bergsjödagen, rapport från möte 

Planeringen är i full gång nu. Anna Bergh har lyckats få kommunen att ställa upp och 
betala avstängningen av byn, som kostar 12 000 kronor. Alpina ska ha kvar sina 
löpartävlingar, men i litet annat format. Det finns lite pengar kvar från förra året och 
tanken är att få musikunderhållning under hela dagen i någon form. För klubbens del 
ska vi ha ett lotteri, men Tord har inte möjlighet att ställa upp och ordna med vinster 
och sponsorer. Vi får hitta någon lösning på det. Ett stipendium ska vi ha om vi hittar 
någon lämplig kandidat. 
Beslut: Att avsätta 5 000 kronor till ett stipendium till en lämplig kandidat. 
 

§102. Insamling vägkäppar i Bergsjö 
 Det återstår inte så mycket att plocka in, Stig gör centrala Bergsjö klart, Jan-Erik och 
Arne tar Bergvik. På tisdag 9 maj kommer de som har käppar hemma till Kvarnvägen 3 
för att bunta och köra iväg käpparna till vagnen för förvaring.  

 
§103. Lions 75 år  

Den sammanfattningen finns på 101 MD:s hemsida. Läs och begrunda, finns mycket 
intressant att fördjupa sig i även om det inte är heltäckande. Det som är oroväckande är 
det vikande medlemsantalet. År 1995 var det 17119 medlemmar i 589 klubbar, 2023 var 
det 7400 medlemmar i 330 klubbar. Röda fjädern blev en stor succé som höll på i flera 
omgångar och samlade in stora summor till olika projekt. 
 

§104. Aktiviteter verksamhetsåret 2023-2024 
Vi tror att vi klarar av ett lotteri till Bergsjödagen, utsättning av vägkäppar, 
stipendieutdelning. Gå-bingo är inte aktuellt då intresset för att engagera sig inte finns 
längre. 

 
§105. Medlemsbehovet som är stort och akut 

Det ser inte ut att finnas någon enkel lösning på att öka medlemsantalet. Oavsett det 
måste vi få några frivilliga krafter som kan hjälpa till med att sätta ut vägkäppar. 
Chaufförer är nog inte ett problem.  
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§106. Nästa styrelsemöte och klubbmöte 

Styrelsemötet 23 maj blir på Kvarnvägen 3. Klubbmötet onsdag 7 juni blir hos Stig på 
Hundskinnsvägen 3. LP Stig föreslår att vi köper mat då. Förslag på smörgåstårta eller 
exotisk planka (kallskuret och frukt). Arne kollar priser på ICA. 

 
§107. Övriga frågor 

Dag föreslår att vi ska träffas en gång varannan vecka för en fika på Bergsjö Corner 
Shop. Dels för att träffas och samtidigt gynna de nya ägarna. Vi bestämde onsdagar 
kl.15 med början 10 maj. 

 
§107. Mötet avslutas 
  LP Stig avslutar mötet. 
 
 
            Vid protokollet    Justeras 

 
              ……………………………  ……………………… 

  LS Birgitta Myrgren  LP Stig Lindqvist 
             
 
           Matlaget med Karin och Ann-Marie hade ordnat med härlig rotfruktsgratäng  

och goda kakor till kaffet. 
           

 


